



MESSAGE DE LA DIRECTRICE A L'ATTENTION DES FAMILLES DE L'ÉCOLE JACQUES PRÉVERT

02/05/2025

(English version below)

Chères familles de l'école Jacques Prévert, quelques nouvelles de l'école avant ce week end de 3 jours :

NEURODIVERSITE

Aujourd'hui nous avons sensibilisé nos élèves du CP au CM2 à comprendre la neurodiversité. A travers des analyses collectives d'images ludiques ou de questions sur les différences entre les personnes, les enfants ont pu accéder à l'idée que chaque personne fonctionne différemment : diverses façons de penser, de travailler, de vivre les émotions et d'apprendre.

DEPART DES CM1 ET CM2

Les 3 classes de CM1 et CM2 démarrent ce mercredi 7 au matin pour 3 jours à Liddington à 2h à l'ouest de Londres en direction de Bristol. Ils seront avec enseignants français et anglais de l'école dans un centre de loisirs pour participer à des activités de plein air. Bon séjour à tous !

RÉUNIONS PARENTS/PROFESSEURS CP-CE1-CE2

Les enseignant(e)s proposeront aux parents des entretiens individuels pour faire le point sur la scolarité de leur enfant les jours suivants :

Mardi 6 mai : CE2A

Lundi 19 mai : CPB

Mardi 20 mai : CPA et CE2B

Jeudi 22 mai : CE1A

Vendredi 6 juin : CE1B

MARATHON : MERCI !

Ce fut pour Sati un immense plaisir de franchir la ligne d'arrivée du célèbre Marathon de Londres devant une foule magnifique. Ce n'était pas si facile, mais il l'a fait ! Il s'agit d'un parcours de 42.3 km. Son classement est 26462ème sur 56640 marathoniens.

Sati tient à remercier tous ceux qui l'ont soutenu par leurs dons à [Shelter](#) Charity. Merci pour votre générosité ! Le marathon de Londres est une grande occasion pour lever des fonds pour les associations locales. Cette Charity a pu récolter ce jour plus de 550,000 GBP durant ce marathon.

TOMBOLA ET SOIREE PARENTS

L'APEEF organise le traditionnel **Dîner-Auction Parents-Enseignants**, une soirée conviviale avec repas, vins, animations et rires, au profit de notre école !

- **Date** : Jeudi 15 mai 2025
- **Horaire** : 19h00 – 23h00



- **Lieu** : Hammersmith Society Club, W6 9DH

Venez nombreux pour partager un moment agréable avec les familles et les enseignants de notre communauté scolaire !



[Lien pour réserver vos billets](#)

Une tombola aura lieu durant le repas festif avec de nombreux lots à gagner. Les prochaines ventes des billets de tombola seront les mardi 6, jeudi 8, vendredi 9, mardi 13, mercredi 14 mai le matin devant l'école au moment de l'accueil.

Bon week end à tous !

Cordialement,

Bleuenn Morvan Directrice – Head

Ms Bleuenn Morvan - Directrice – Head of School

Dear Jacques Prévert Families, Some news from the school before this three-day weekend:

NEURODIVERSITY

Today, we raised awareness among our pupils from Year 1 to Year 6 about the concept of neurodiversity. Through collective analysis of playful images and questions about differences between people, the children were introduced to the idea that everyone functions differently — various ways of thinking, working, experiencing emotions, and learning.

DEPARTURE OF CM1 AND CM2

The 3 classes of CM1 and CM2 will depart this Wednesday, May 7th in the morning, for 3 days at Liddington, 2 hours west of London towards Bristol. They will be with teachers from the school at a leisure centre to participate in outdoor activities. Have a great trip, everyone!

CP-CE1-CE2 PARENT/TEACHER MEETINGS

Teachers will be offering individual meetings with parents to discuss their child's progress on the following dates:

- Tuesday 6 May: CE2A
- Monday 19 May: CPB
- Tuesday 20 May: CPA and CE2B
- Thursday 22 May: CE1A
- Friday 6 June: CE1B



MARATHON: THANK YOU!

It was a tremendous pleasure for Sati to cross the finish line of the iconic London Marathon in front of a wonderful crowd. It wasn't easy, but he did it! The course covers 42.3 km. He ranked 26,462nd out of 56,640 runners.

Sati would like to thank everyone who supported him through their donations to Shelter Charity. Thank you for your generosity! The London Marathon is a great opportunity to raise funds for local charities. Shelter Charity raised over £550,000 on the day of the marathon.

RAFFLE AND PARENTS' EVENING

The APEEF is organising the traditional Parents-Teachers Dinner-Auction — a friendly evening with food, wine, entertainment, and laughter, in support of our school!

- **Date:** Thursday, 15 May 2025
- **Time:** 7:00 PM – 11:00 PM
- **Venue:** Hammersmith Society Club, W6 9DH

Join us for a delightful evening with families and teachers from our school community!
[Click here to book your tickets](#)

A raffle will be held during the dinner with many prizes to be won. The next raffle ticket sales will take place on the mornings of Tuesday 6th, Thursday 8th, Friday 9th, Tuesday 13th, and Wednesday 14th May in front of the school during drop-off time.

Wishing you all a lovely long weekend!

Best regards,

Ms Bleuenn Morvan, Directrice – Head of School